



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 24 ທັນວາ 2023 (12-24-2023)

ຄວາມລອດພົ້ນສະແດງອອກໃນພຣະນາມພຣະເຈົ້າ

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ທຸກໆຄົນທີ່ຮ້ອງອອກພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູກໍຈະໄດ້ລອດພົ້ນ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ວັນຄຣິສຕ໌ມາດອາດຈະບໍ່ແມ່ນວັນພັກທີ່ທຸກຄົນມັກທີ່ສຸດ (ແຕ່ແມ່ນວັນຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າ), ແຕ່ມັນກໍມາໃກ້ແລ້ວ! ສຳລັບພວກເຮົາຫຼາຍຄົນ, ຣະດູການຄຣິສຕ໌ມາດເປັນຊ່ວງເວລາສຳລັບຄອບຄົວແລະການຊຸມນຸມພິເສດກັບໝູ່ເພື່ອນ. ມີຂອງຂວັນ, ຕົ້ນຄຣິສຕ໌ມາດ, ແລະໄຟແສງສີຕ່າງໆພ້ອມດ້ວຍເຄື່ອງເອ້ປະດັບທັງປວງ. ແລະບໍ່ໃຫ້ລືມອາຫານ! ທີ່ຖືກທໍ່ຢ່າງຈົບງາມໃນທັງໝົດນີ້ແມ່ນປະເພນີທີ່ພວກເຮົາປະຕິບັດທຸກໆວັນຄຣິສຕ໌ມາດ. ບາງປະເພນີເຫຼົ່ານັ້ນແມ່ນເປັນເລື່ອງທັມມະດາຂອງຄົນສ່ວນໃຫຍ່, ແລະບາງອັນອາດເປັນເອກະລັກສະເພາະຄອບຄົວຂອງທ່ານ. ສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ເປັນສິ່ງທີ່ເຮົາຈຳໄດ້ໃນຂະນະທີ່ເຮົາເບິ່ງຄົນດ້ວຍຄວາມຮັກໃນຊ່ວງງານຄຣິສຕ໌ມາດທີ່ຜ່ານມາ-ແລະສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ຄືກັນກັບທີ່ເຮົາຄອຍຖ້າໃນວັນຄຣິສຕ໌ມາດນີ້! ຜົວເມັງຄູ່ນຶ່ງໄດ້ແບ່ງປັນຄວາມຊົງຈໍາທີ່ເປັນເອກະລັກສະເພາະກ່ຽວກັບເຫດການທີ່ພວກເຮົາຜູກພັນກັບວັນຄຣິສຕ໌ມາດ. ເຫດການນີ້ເປັນເຫດໃຫ້ທັງຄວາມຍິນດີແລະບາງທີອາດເປັນຄວາມຍ້ານກົວໃນຂະນະທີ່ເຂົາເຈົ້າກ້າວເຂົ້າສູ່ຄວາມບໍ່ຮູ້ຈັກ. ແຕ່ມັນແມ່ນເຫດການນີ້-ການເກີດຂອງພຣະເຢຊູທີ່ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາມີເຫດຜົນທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດຂອງພວກເຮົາທີ່ຈະສະເຫຼີມສະຫຼອງໃນວັນຄຣິສຕ໌ມາດ.

ແມ່ນຫຍັງຄືຄວາມຊົງຈໍາທີ່ທ່ານມັກທີ່ສຸດໃນຊ່ວງວັນຄຣິສຕ໌ມາດ?

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3.)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເອຊາຢາ 7:14

14. ດ້ວຍເຫດນັ້ນ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈຶ່ງຈະຊົງສະແດງໝາຍສຳຄັນໃຫ້ເຈົ້າເຫັນດັ່ງນີ້ ຄືຍົງສາວຜູ້ນຶ່ງຖືພາ ແລະອອກລູກມາເປັນຊາຍນາງຈະຕັ້ງຊື່ໃຫ້ລູກນີ້ວ່າ, “ເອມານູເອນ.”

"ບໍ່ມີຄົນທີ່ບໍ່ເຊື່ອວ່າມີພຣະເຈົ້າໃນຫຼຸມລືກຳບັງຕົວຈາກລູກປີນ." ຄຳເວົ້ານີ້ພັນລະນາເຖິງການນາບຂູ່ຂອງຄວາມຕາຍເຮັດໃຫ້ພວກທະຫານຮຽກເອີ້ນຫາພຣະເຈົ້າ. ມັນຍັງເປັນວິທີທີ່ງ່າຍດາຍຂອງການເວົ້າວ່າຄົນມີແນວໂນ້ມທີ່ຈະຍຶດເອົາຄວາມເຊື່ອໃນເວລາທີ່ປະເຊີນກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກຮ້າຍແຮງ. ການວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າໃນເວລາທີ່ມີບັນຫາບໍ່ແມ່ນເລື່ອງທີ່ບໍ່ດີ, ແລະມັນບໍ່ເຮັດໃຫ້ຄວາມເຊື່ອຂອງຄວາມເຊື່ອລຸດລົງ. ພຣະເຈົ້າມັກຈະພາເຮົາເຂົ້າສູ່ສະຖານະການຮ້າຍແຮງ ເພື່ອຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ສຳເລັດຄວາມຕ້ອງການຂອງເຮົາສຳລັບຄວາມລອດພົ້ນຂອງພຣະອົງ. ກະສັດອາຮາດແຫ່ງຢູດາກຳຢູ່ໃນຖານະແບບນັ້ນ. ກອງທັບຂອງອາຮາມ(ຊີເຣັຍ) ແລະເອຟຣາອິມ (ເຜົ່າຕ່າງໆທາງເໜືອຂອງອິສຣາເອນ) ໄດ້ກຽມຈະບຸກເຂົ້າໄປຮຸກຮານຢູດາ. ກຳລັງອັນໃຫຍ່ຫຼວງເຫຼົ່ານີ້ອາດເອົາຊະນະຄອນເຢຣູຊາເລັມ. ຖ້າເປັນເຊັ່ນນັ້ນ ອາຮາດອາດຈະຖືກຂ້າ. ເຂົາໄປໃນສະຖານະການທີ່ໜ້າຍ້ານກົວນີ້, ພຣະເຈົ້າໄດ້ສົ່ງຜູ້ທ່ານວາຍເອຊາຢາດ້ວຍຂໍ້ຄວາມສຳລັບກະສັດແລະໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງ.

ເອຊາຢາບອກອາຮາດໃຫ້ຮ້ອງຫາພຣະນາມຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຕັ້ງໃຈແລ້ວທີ່ຈະກູ້ເອົາເມືອງເຢຣູຊາເລັມ ແຕ່ແທນທີ່ຈະມີຄວາມສຸກ ກະສັດກໍຖອຍໜີໄປອີກດ້ວຍຄວາມຍ້ານ. ອາຮາດໄດ້ນຳພາຢູດາໄປນະມັສການພະປອມເລື້ອຍໆ. ລາວເຖິງກັບໄດ້ຖວາຍລູກຊາຍຂອງລາວໃຫ້ໂມໂລດ, ຮູບປັ້ນທີ່ໜ້າກຽດຊັງຂອງຊາວອຳໂມນ. ການພິພາກສາຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່ຽວກັບການບູຊາ

ຮູບປັນທີ່ໜ້າລັງກຽດຂອງກະສັດແມ່ນນຶ່ງໃນເຫດຜົນທາງວິນຍານທີ່ຢູ່ເບື້ອງຫລັງການໂຈມຕີຂອງຕ່າງປະເທດ (2 ກະສັດ 16; 2 ຂ່າວຄາວ 28). ການຕອບໂຕ້ໃນເບື້ອງຕົ້ນຂອງເອຊາຢາທ້າທາຍພວກເຮົາໃນມື້ນີ້: “ແນ່ນອນ ຖ້າຄວາມເຊື່ອຂອງເຈົ້າບໍ່ຫຼາຍ ເຈົ້າກໍຈະຢູ່ບໍ່ໄດ້” (ອຊຢ. 7:9), ພວກເຮົາຕ້ອງໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າວ່າພຣະອົງຢູ່ກັບພວກເຮົາບໍ່ວ່າສະຖານະການໃດກໍ່ຕາມ, ປາສຈາກພຣະອົງ, ພວກເຮົາບໍ່ມີຄວາມຫວັງ. ແທນທີ່ຈະມີການວາງໃຈພຣະເຈົ້າ, ອາຮາດໄດ້ພະຍາຍາມທຸກຍຸດທະສາດເລັ່ງລັດທາງການເມືອງເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ຕົວເອງລອດ (2 ກະສັດ 16:8-9) ຄົນທີ່ປະຕິເສດພຣະເຈົ້າໂດຍປົກກະຕິຈະເພິ່ງພາຄວາມພະຍາຍາມຂອງຕົນເອງເພື່ອຄວາມລອດ ແຕ່ຈະບໍ່ປະສົບຜົນສໍາເລັດ. ເມື່ອລາວຖືກເຊື່ອເຊີນໃຫ້ຂໍເຄື່ອງໝາຍແຫ່ງຄໍາສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຈະຢູ່ກັບລາວ, ອາຮາດໄດ້ປະຕິເສດ. ໂດຍໃຊ້ການຕອບໂຕ້ແບບເຄິ່ງກາງໆ, ອາຮາດເວົ້າວ່າລາວຈະບໍ່ທົດສອບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ລາວເວົ້າຖືກແລະລາວກໍຜິດ. ພວກເຮົາບໍ່ຄວນທົດສອບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາເວັ້ນເສັ້ງແຕ່ພຣະອົງເຊື່ອເຊີນພວກເຮົາໃຫ້ເຮັດແນວນັ້ນ. ເອຊາຢາໄດ້ຕັດສິນວ່າພຣະເຈົ້າເອງຈະໃຫ້ສັນຍານວ່າ: “ເບິ່ງແມ, ຍິງພົມມະຈາຣິຈະຕັ້ງທ້ອງ, ມີລູກຊາຍ, ແລະຕັ້ງຊື່ໃຫ້ເຂົາວ່າ ເອມານູເອນ.” ການມາຂອງພຣະເມຊີອາ ຈະເປັນໂດຍຜ່ານການເກີດຈາກຍິງພົມມະຈາຣິທີ່ເປັນເອກະລັກ, ພຽງແຕ່ພຣະເຢຊູເກີດມາຈາກຍິງທີ່ບໍ່ໄດ້ມີເພດສັມພັນ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຊ້ຄໍາສັນຍາຂອງພຣະອົງຂອງ ເອມານູເອນ ເພື່ອຮັບປະກັນ ອາຮາດ (ແລະພວກເຮົາ) ວ່າພຣະອົງຢູ່ກັບພວກເຮົາ. ຫຼາຍກວ່າຄວາມຮູ້ສຶກທົ່ວໄປຂອງການຊົງສະຖິດຢູ່ດ້ວຍຂອງພຣະເຈົ້າ, ເອມານູເອນຈະເປັນບຸກຄົນທີ່ແທ້ຈິງທີ່ເປັນມະນຸດແລະສູງສົ່ງໃນເວລາດຽວກັນ. ອັດສາວິກໂຍຣັນໄດ້ບັນລະຍາຍເຖິງວິທີທີ່ພຣະຄຣິດແຫ່ງນີ້ຮັບອອນໄດ້ຮັບເອົາເນື້ອໜັງ ແລະເຫັນໄດ້, ສໍາພັດໄດ້, ແລະປະສົບການໄດ້ (ໂຍຣັນ 1:14; 1 ໂຍຣັນ 1:1-3).

ພວກເຮົາປະເຊີນກັບສິ່ງທ້າທາຍທີ່ໜ້າຍ້ານກົວໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ. ບາງຄັ້ງ, ສັດຕູບໍ່ແມ່ນກອງທັບທະຫານບຸກລຸກ, ແຕ່ເປັນການບຸກລຸກຂອງໄວຣັດທີ່ອັນຕະລາຍທີ່ສຸດ. ສັດຕູຂອງພວກເຮົາອາດຈະເປັນພັຍພິບັດທາງເສດຖະກິດ, ຄວາມທຸກທໍຣະມານທາງຮ່າງກາຍ, ຄວາມທຸກທໍຣະມານທາງຈິດໃຈ, ຫຼືຄວາມສົງສັຍທາງປັນຍາ. ເຊັ່ນດຽວກັບອາຮາດ, ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຈົນຕະນາການໄດ້ວ່າພວກເຮົາຈະລອດຊີວິດຈາກການບຸກໂຈມຕີຂອງຄວາມຜິດຫວັງອັນລົ້ນເຫຼືອແນວໃດ. ພວກເຮົາເຊັ່ນດຽວກັນ, ໄດ້ຖືກລໍ່ລວງໃຫ້ສັຖາມຄວາມຮັກແລະຄວາມໄວ້ວາງໃຈຂອງພຣະເຈົ້າ. ຄວາມຫວັງຂອງພວກເຮົາຕ້ອງຢູ່ໃນເອມານູເອນ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ລິເລີ່ມຄວາມລອດຂອງຢູດາ ແລະຂອງພວກເຮົາ. ພຣະເຢຊູເປັນພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບພວກເຮົາ.

ເອມານູເອນໝາຍຄວາມວ່າ "ພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບພວກເຮົາ." ການທີ່ພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບທ່ານໝາຍຄວາມວ່າແນວໃດ?

2. ມັດທາຍ 1:18-21

18. ເຮືອງພຣະກໍາເນີດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດເປັນດັ່ງນີ້: ຄົນາງມາຣີອາຜູ້ເປັນມານດາຂອງພຣະເຢຊູນັ້ນ ໄດ້ເປັນຄູ່ໝັ້ນກັບໂຢເຊບແລ້ວກ່ອນເວລາເຂົາໄດ້ເປັນຄູ່ຜົວເມັງກັນກໍປາກົດວ່າ ນາງມີທ້ອງແລ້ວດ້ວຍຣິດເດດພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ. 19. ຝ່າຍໂຢເຊບຜູ້ເປັນຄູ່ໝັ້ນຂອງນາງເປັນຄົນມີສິນທັມ ແຕ່ປານນັ້ນທ່ານບໍ່ຢາກໃຫ້ເຮືອງນີ້ເປັນທີ່ອັບອາຍຂາຍໜ້າແກ່ນາງ ຈຶ່ງຕັດສິນໃຈວ່າຈະຖອນໝັ້ນເສັງຢ່າງລັບໆ. 20. ແຕ່ເມື່ອໂຢເຊບຍັງຄິດໃນເຮືອງນີ້ຢູ່ ກໍມີເທວະດາຕົນນຶ່ງຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າມາປາກົດແກ່ໂຢເຊບໃນຄວາມຝັນວ່າ, “ໂຢເຊບບຸດດາວິດເອີຍ, ຢ່າຊູ່ຢ້ານທີ່ຈະຮັບນາງມາຣີອາມາເປັນເມັງຂອງເຈົ້າ ເພາະວ່າຜູ້ຊົ່ງປະຕິສິນທິໃນທ້ອງຂອງນາງກໍເປັນໂດຍເດດພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ. 21. ນາງຈະປະສູດບຸດ ແລ້ວເຈົ້າຈຶ່ງຖວາຍນາມທ່ານວ່າ ເຢຊູ ເພາະວ່າທ່ານຜູ້ນີ້ແຫຼະ, ຈະເປັນຜູ້ໄຜດໄພ່ພົນຂອງຕົນໃຫ້ລອດພົ້ນຈາກຄວາມຜິດບາບຂອງເຂົາ”.

ຫຼາຍຮ້ອຍປີຫລັງຈາກທີ່ເອຊາຢາໄດ້ພົບກັບອາຮາດ, ຄໍາສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າກ່ຽວກັບພຣະເມຊີອາໄດ້ເກີດຂຶ້ນ, ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍຕ້ອງການໃຫ້ພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ສິ່ງຕ່າງໆເກີດຂຶ້ນໄວກວ່າ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າແມ່ນຕົງຕາມເວລາສເມີ. ອັດສາວິກໂປໂລຂຽນວ່າ, “ແຕ່ເມື່ອຄົບກໍາມິດແລ້ວ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຊ້ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງມາ ຊົງປະສູດຈາກຜູ້ຍິງ, ແລະຊົງຖືກໍາເນີດໃຕ້ພຣະບັນຍັດ” (ຄລຕ 4:4). ຄົນຈະເປັນພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າແລະເປັນບຸດຂອງແມ່ຍິງໄດ້ແນວໃດ? ມັດທາຍໄດ້ແນະນໍາການອັດສະຈັນແບບໆຢ່າງວ່າ: “ການກໍາເນີດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດເປັນມາແນວນີ້...” ແມ່ຂອງພຣະເຢຊູຊື່ມາຣີອາເປັນຍິງສາວທີ່ບໍ່ເຄີຍມີເພດສັມພັນກັບຜູ້ຊາຍ (ລູກາ 1:34-

35), ການພົ້ນໝາຍຂອງນາງກັບໂຢເຊບມີສ່ວນພົວພັນຫຼາຍໃນວັດທະນະທັມຂອງເຂົາເຈົ້າຫຼາຍກ່ວາຂອງພວກເຮົາ. ການແຕ່ງງານຂອງຊາວຢິວມີສ່ວນຮ່ວມສອງຂັ້ນຕອນ. ສຳລັບໄລຍະເວລາການແຕ່ງງານສືບສອງເດືອນ, ຄູ່ຜົວເມັງບໍ່ໄດ້ມີຄວາມສຳພັນທາງເພດ. ໃນລະຫວ່າງໄລຍະນີ້, ໂຢເຊບໄດ້ຄົ້ນພົບວ່ານາງມາຣີກຳລັງຖືພາ, ລາວບໍ່ໄດ້ຮູ້ວ່າເທວະດາໄດ້ປະກາດວ່ານາງມາຣີອາຈະກາຍເປັນແມ່ຂອງພຣະເມຊີອາໂດຍຜ່ານການແຊກແຊງອັນອັດສະຈັນຂອງພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ.

ໂຢເຊບເປັນ "ຄົນຊອບທັມ, ຄວາມຊອບທັມຕາມມາດຕະຖານຂອງພຣະຄົມພິເດີມໝາຍຄວາມວ່າຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງສແວງທາງການດຳເນີນຊີວິດຕາມວິທີການຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງແທ້ຈິງ, ໃນກໍລະນີຂອງໂຢເຊບ, ມັນພຽງແຕ່ຊື່ບອກວ່າລາວຕ້ອງການທີ່ຈະເຮັດໃນສິ່ງທີ່ຖືກຕ້ອງ, ລາວບໍ່ໄດ້ປາຖນາທີ່ຈະ "ເຮັດໃຫ້ນາງອັບອາຍຕໍ່ສາທາລະນະ. ການຢ່າຮ້າງເປັນທາງດຽວທີ່ຄວາມສຳພັນຂອງເຂົາເຈົ້າສາມາດຕັດແຍກອອກໄດ້, ແຕ່ໂຢເຊບຕັ້ງໃຈທີ່ຈະເຮັດແບບນັ້ນຢ່າງລັບໆ. ເຊັ່ນດຽວກັນກັບການໄປຢ້ຽມຢາມຂອງທູດສວັນຕໍ່ນາງມາຣີອາ, "ທູດຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ" ໄດ້ປາກົດຕົວຕໍ່ໂຢເຊບໃນຄວາມຝັນ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຊ້ຄວາມຝັນນີ້ເພື່ອບັນເທົາຄວາມເປັນຫ່ວງຂອງໂຢເຊບກ່ຽວກັບນາງມາຣີອາ ແລະເຮັດໃຫ້ຄວາມກະຈ່າງແຈ້ງກ່ຽວກັບພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ. ຖ້ອຍຄຳນີ້ຈາກພຣະເຈົ້າຜ່ານທາງທູດຂອງພຣະອົງຈະເຮັດໃຫ້ໂຢເຊບ ມີຄວາມກ້າຫານທີ່ຈະຮັບເອົາວຽກງານທີ່ໜ້າຍ້ານກົວທີ່ລາວກຳລັງຈະໄດ້ຮັບໄວ້. ໂຢເຊບໄດ້ຮຽນຮູ້ວ່າລູກໃນທ້ອງຂອງນາງມາຣີອາແມ່ນພຣະເມຊີອາຕາມຄຳສັນຍາ. ກ່ຽວກັບພຣະບຸດ:

- ພຣະເຈົ້າໄດ້ເຮັດວຽກງານແນວຄິດທີ່ມະຫັສຈັນໂດຍຜ່ານພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ.
- ນາງມາຣີອາຈະເກີດລູກຊາຍ.
- ໂຢເຊບຈະຕັ້ງຊື່ເດັກນັ້ນວ່າ "ເຢຊູ."

ການຕັ້ງຊື່ລູກເປັນສິດຂອງພໍ່ ຕົວຢ່າງທີ່ຄ້າຍຄືກັນສາມາດເຫັນໄດ້ໃນການຕັ້ງຊື່ຂອງໂຢຮັນບັບຕີສະໂຕ, ຜູ້ນຳໜ້າຂອງພຣະເຢຊູ (ລູກາ 1). ໃນກໍລະນີດັ່ງກ່າວນີ້, ພຣະເຈົ້າພຣະບິດາໄດ້ຕັ້ງຊື່ລູກຊາຍຂອງພຣະອົງວ່າເຢຊູ. ເພິ່ນໄດ້ສັ່ງໃຫ້ໂຢເຊບຖືວ່າມີຄວາມສຳພັນທາງກົດໝາຍກັບນາງມາຣີອາ ເຊິ່ງລວມເຖິງການຕັ້ງຊື່ເດັກ. ຊື່ "ເຢຊູ" ແມ່ນຜິດປົກກະຕິເພາະວ່າເດັກນັ້ນອາດຜູ້ຊາຍມັກຈະໃສ່ຊື່ຂອງພໍ່ຫຼືບັນພະບຸຣຸດຂອງພວກເຂົາ. ຄຳວ່າເຢຊູມາຈາກພາສາກຣີກທີ່ວ່າໂຢຊວຍ, ຊຶ່ງມີຄວາມໝາຍວ່າ "ພຣະຢາເວເປັນຄວາມລອດພົ້ນ." ພຣະເຢຊູໄດ້ຮັບຊື່ແຫ່ງພັນທະສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າພຣະບິດາ, ພ້ອມກັບການປະກາດວ່າພຣະເຈົ້າຊ່ວຍໃຫ້ລອດ. ຊື່ຂອງພຣະເຢຊູພັນລະນາເຖິງສິ່ງທີ່ພຣະອົງມາເຮັດ—ເພື່ອ "ຊ່ວຍປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງໃຫ້ພົ້ນຈາກບາບຂອງເຂົາ." ຄຳວ່າ "ປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ" ບໍ່ໄດ້ຈຳກັດພຽງແຕ່ຊາວຢິວ. ເຖິງແມ່ນວ່າພຣະອົງໄດ້ມາຫາຊາວເຮັບເຮີກ່ອນ (ມັດທາຍ 15:24; ໂຣມ 1:16), ຊື່ຂອງພຣະເຢຊູເປັນເອກະລັກສະເພາະ, ເພາະວ່າ "ໃນຜູ້ອື່ນຄວາມລອດພົ້ນບໍ່ມີ ດ້ວຍວ່າບໍ່ມີນາມຊື່ອື່ນໃດທີ່ວິໄຕ້ຟ້າ ທີ່ຊົງປະທານແກ່ມະນຸດ ເພື່ອໃຫ້ເຮົາທັງຫຼາຍຕ້ອງໄດ້ພົ້ນ." (ກິຈການ 4:12).

ເປັນຫຍັງຄົນຈຳເປັນຕ້ອງໄດ້ຮັບຄວາມລອດຈາກຄວາມຜິດບາບຂອງພວກເຂົາ?

3. ມັດທາຍ 1:22-25

22. ການທັງປວງນີ້ເກີດຂຶ້ນເພື່ອຈະໃຫ້ສຳເລັດ ຕາມທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຊົງກ່າວໄວ້ດ້ວຍຜູ້ປະກາດພຣະທັມວ່າ, 23. "ເບິ່ງແມ່, ຍິງພົມມະຈາຣີນັ້ນຈະມີທ້ອງແລະປະສູດບຸດຄົນນຶ່ງ ແລະເຂົາຈະເອີ້ນບຸດນັ້ນວ່າ ເອມານູເອນ" (ແປວ່າ "ພຣະເຈົ້າຊົງສະຖິດຢູ່ກັບເຮົາທັງຫຼາຍ"). 24. ເມື່ອໂຢເຊບຕື່ນຂຶ້ນກໍເຮັດຕາມຄຳທີ່ເທວະດາຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສັ່ງນັ້ນ ຄືຮັບເອົານາງມາຣີອາມາເປັນພັຣຍາຂອງຕົນ. 25. ແຕ່ບໍ່ໄດ້ສົມສູ້ຢູ່ກັບນາງຈົນປະສູດບຸດຊາຍແລ້ວ ແລະໂຢເຊບໄດ້ເອີ້ນຊື່ບຸດນັ້ນວ່າ ເຢຊູ.

ທ່ານຮູ້ຄຸນຄ່າອັນໃດກ່ຽວກັບຊື່ເຫຼົ່ານີ້ສຳລັບບຸດຊາຍຂອງພຣະເຈົ້າ?

ພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ບັນລຸຄຳພະຍາກອນຂອງເອຊາຢາ ໂດຍບໍ່ຄຳນຶງເຖິງການໂຕ້ຖຽງຕ່າງໆກ່ຽວກັບສະພາບການແລະຄຳສັບຂອງມັນ, ມີພຽງແຕ່ພຣະເຢຊູເທົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ຊື່ ເອມານູເອນ-ພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບພວກເຮົາ. ໃນຂະນະທີ່ສະພາບການສອດຄ່ອງກັບການຕັ້ງສັບຂອງເອຊາຢາແລະອາຮາດ, ການອ້າງອີງຂອງ ພຣະເມຊີອາ ນຳພາພວກເຮົາໄປຫາຜູ້ທີ່ຈະເປັນ ເອມານູເອນ-"ພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບພວກເຮົາ."

ຄວາມພຍາຍາມຂອງມະນຸດໃນການໃຫ້ເຫດຜົນເຖິງການອັດສະຈັນອັນສູງສົ່ງຂອງການເກີດຂອງຍິງບໍ່ຮຽດແມ່ນຂາດແຄນໃນຫຼັກການທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າແມ່ຂອງພຣະເຢຊູບໍ່ເຄີຍມີເພດສັມພັນຈົນກ່ວ່ານາງໃຫ້ກຳເນີດພຣະເຢຊູ. ພຣະອົງໄດ້ເກີດເປັນຊີວິດໂດຍຜ່ານການແຊກແຊງອັນອັດສະຈັນຂອງພຣະເຈົ້າພຣະວິນຍານຍານບໍ່ຮຽດ. ແທນທີ່ຈະຢ່າຮ້າງກັບນາງມາຣີອາ ໂຢເຊບໄດ້ “ແຕ່ງດອງກັບນາງ” ເປັນເວລາສິບສອງເດືອນທີ່ຄູ່ຜົວເມັງຢູ່ເປັນຜົວເມັງ ແຕ່ບໍ່ໄດ້ມີເພດສັມພັນ. ລະຍະການແຕ່ງງານເປັນສະຖານະທາງກົດໝາຍທີ່ສາມາດແຍກໄດ້ໂດຍການຢ່າຮ້າງເທົ່ານັ້ນ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ພິທີແຕ່ງງານໄດ້ສຳເລັດຄວາມສັມພັນ. ຫຼັງຈາກການແຕ່ງງານ, ໂຢເຊບໄດ້ສືບຕໍ່ລະເວັ້ນຈາກການພົວພັນຖານຜົວເມັງຂອງຕົນ, “ຈົນກ່ວ່ານາງໄດ້ເກີດລູກຊາຍ.” ບໂຍກນີ້ເຮັດໃຫ້ຄວາມເຊື່ອທີ່ຜິດພາດໃນຄວາມບໍ່ຮຽດຕອດໄປຂອງມາຣີອາ. ນາງເປັນຍິງບໍ່ຮຽດເມື່ອຕັ້ງທ້ອງພຣະເຢຊູ. ນາງຍັງຄົງເປັນພົມມະຈາຣິຕອດການຖືພາຂອງນາງ. ຫຼັງຈາກທີ່ນາງເກີດລູກແລ້ວ, ນາງແລະໂຢເຊບກໍມີອິສະລະທີ່ຈະມີສາຍສັມພັນທາງສົມຣົດຕາມປົກກະຕິ. ດັ່ງນັ້ນ, ນາງຈຶ່ງມີລູກຫຼາຍຄົນ (ມັດທາຍ 12:46:13:55).

ໂຢເຊບໄດ້ເຊື່ອຟັງຄຳແນະນຳຂອງທູດສວັນຕິມອີກທີ່ຈະຕັ້ງຊື່ເດັກນັ້ນວ່າ “ເຢຊູ.” ເມື່ອທຳອິດ, ຜູ້ອ່ານອາດຈະສັບສົນ, ເນື່ອງຈາກວ່າຄຳທຳນວາຍຂອງເອຊາຢາໄດ້ລະບຸໄວ້ວ່າພຣະເມຊີອາຈະຖືກເອີ້ນວ່າ “ເອມານູເອນ.” ເຢຊູຈະເປັນຊື່ທາງການຂອງເດັກຊາຍ, ການກຳນົດພຣະອົງເອງກັບພຣະເຈົ້າພຣະບິດາ, ລວມທັງຈຸດປະສົງຂອງພຣະອົງໃນຄວາມລອດພົ້ນ, ເອມານູເອນແມ່ນຜູ້ທີ່ແລະສິ່ງທີ່ພຣະອົງເປັນ-ພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບພວກເຮົາ. ໃນຖານະເປັນລູກສິດຂອງພຣະເຢຊູ, ພວກເຮົາມີສາຍພົວພັນຕໍ່ເນື່ອງກັບພຣະອົງ, ພວກເຮົາຢູ່ໃນພຣະອົງແລະພຣະອົງສະຖິດຢູ່ໃນພວກເຮົາໂດຍຜ່ານພຣະວິນຍານບໍ່ຮຽດ. ປະສິດທິຜົນຂອງຊີວິດຄຣິສຕຽນ, ພະລັງສຳລັບການຊະນະຈິດວິນຍານ, ແລະຄວາມສຳເລັດໃນການພັດທະນາລູກສິດສາມາດເປັນຜົນມາຈາກການຢູ່ກັບພວກເຮົາແລະຢູ່ໃນພວກເຮົາເທົ່ານັ້ນ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທຸກໆຄົນທີ່ຮ້ອງອອກພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູກໍຈະໄດ້ລອດພົ້ນ. ໃຊ້ນິ້ງຫຼືທັງໝົດຂອງການນຳໃຊ້ຕໍ່ລົງໄປນີ້ເພື່ອປະສົບການກັບນາມຊື່ຂອງພຣະເຢຊູທີ່ໝາຍເຖິງ “ພຣະຢາເວເປັນຄວາມລອດພົ້ນ.”

ຄິດ. ຄິດເຖິງຕອນທີ່ທ່ານໄດ້ປະເຊີນໜ້າການທ້າທາຍທີ່ຍາກແລະໄດ້ຮ້ອງຫາຊື່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ພິຈາລະນາວິທີທີ່ພຣະອົງຊ່ວຍທ່ານ.

ຂອບຄຸນ. ຂອບໃຈພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສຳລັບຄວາມລອດ, ໂດຍສະເພາະສຳລັບການສິ້ນພຣະຊົນແລະການຟື້ນຄືນຊີວິດຂອງພຣະເຢຊູທີ່ສນອງການຊົດໃຊ້ສຳລັບບາບຂອງທ່ານ. ຂຽນບັດຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ.

ຫົວກະຫາຍ. ປາຖນາຢາກມີສາຍພົວພັນທີ່ເລິກຊຶ້ງກັບພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດຂອງທ່ານ ໂດຍການຕິດຕໍ່ພົວພັນກັບພຣະອົງຕອດມື້. ເຮັດໃຫ້ມັນເປັນສິ່ງຕົ້ນຕໍທີ່ຈະແບ່ງປັນພຣະອົງກັບຄົນອື່ນ. ຕັ້ງເປົ້າໝາຍສະເພາະສຳລັບເວລາແລະວິທີທີ່ທ່ານຈະແບ່ງປັນຈາກຄວາມຮັກອັນລົ້ນເຫຼືອຂອງພຣະເຈົ້າ.

ຄວາມຄິດທຳອິດຂອງທ່ານແມ່ນຫຍັງເມື່ອບັນຫາມາເຖິງ? ໂດຍການຮ້ອງຫາພຣະນາມຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນປະຈຳໃນຊີວິດປະຈຳວັນ, ເຮົາຈະມີຄວາມໝັ້ນໃຈຫຼາຍຂຶ້ນໃນການຮ້ອງຫາພຣະອົງໃຫ້ຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ລອດ.

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA